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Z Á P I S 

z 2. zasedání v akademickém roce 2009/2010 
Studentské rady Univerzity Pardubice, 

konaného dne 10. března 2010 

 
Přítomni: Adéla Myšková, Jakub Vágner, Jana Vlčková, Lukáš Strnad, Michal Říha, Radek 
Valášek, Simona Krausová, Veronika Janodorová,Vojtěch Lichorobiec, Zuzana Kleprlíková 
Hosté: Jiří Staněk 
 
Program zasedání: 
1. Zahájení, jmenování skrutátorů.  
2. Schválení programu zasedání SRUPa.  
3. Kontrola usnesení SRUPa ze dne 12. 1. 2010. 
4. Schválení volební komise. 
5. Návrh delegáta SKRVŠ. 
6. Volba předsedy Kolejní rady 
7. Rozpočet SRUPa 2010 
8. Aktuální informace na UPa 
9. Různé 
10. Závěr 
 
Začátek zasedání 17:19 
Na začátku zasedání bylo přítomno 10 členů. 
1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 
Předseda SRUPa Michal Říha zahájil 2. zasedání SRUPa v akademickém roce 2009/2010 a 
přivítal členy. Zároveň navrhl změnu programu, o vložení nového bodu Volbu předsedy 
Kolejní rady, který byl zařazen mezi body 5 a 6. Navržený program byl jednohlasně schválen. 
Hlasování: 10 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
Následovalo jmenování skrutátorů.  
Navrženi byli: Jakub Vágner a Simona Krausová, kteří byli jednohlasně schváleni. 
Hlasování: 10 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
2. Kontrola usnesení SRUPa. 
Michal Říha informoval členy o plnění předešlých usnesení.    
 
Usnesení 1/100310: SRUPa konstatuje, že usnesení SRUPa ze dne 12. 1.2010 jsou plněna. 
Hlasování: 10 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
3. Schválení volební komise  
Byla zvolena tříčlenná volební komise ve složení: Veronika Jandorová (předsedkyně) 
       Jakub Vágner (člen) 
       Simona Krausová (členka) 
 
Hlasování: 10 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
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4. Návrh delegáta SKRVŠ 
Předseda SRUPa Michal Říha informoval členy o nominaci Lukáše Strnada na delegáta 
SKRVŠ. 
 
Celkový počet návrhů na delegáta SKRVŠ: 1 
Navržen byl: Lukáš Strnad 
Navržený s kandidaturou vyslovil souhlas. 
 
Výsledek 1. kola tajné volby na delegáta SKRVŠ: 
Kandidát: Lukáš Strnad /10/ hlasů 
Navržený kandidát byl zvolen v 1. kole. 
 
Usnesení 2/100310: SRUPa potvrzuje tajnou volbu a za delegáta SKRVŠ navrhuje AS UPa 
Lukáše Strnada. SRUPa ukládá Adéla Myškové informovat o tomto rozhodnutí předsednictvo 
AS UPa. 
Hlasování: 10 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
5. Volba předsedy kolejní rady 
Předseda SRUPa informoval členy o nominaci Jiřího Staňka z DFJP jako kandidáta na 
předsedu Kolejní rady. 
 
Celkový počet návrhů na předsedu KR: 1 
Navržen byl: Jiří Staněk 
Navržený s kandidaturou vyslovil souhlas. 
 
Výsledek 1. kola tajné volby na předsedu KR: 
Kandidát: Jiří Staněk  /10/ hlasů 
Navržený kandidát byl zvolen v 1. kole. 
 
Usnesení 3/100310: SRUPa potvrzuje tajnou volbu a za předsedu Kolejní rady byl zvolen 
Jiřího Staňka. SRUPa určuje funkční období předsedy kolejní rady do konce června roku 
2012. 
Hlasování: 10 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
6. Rozpočet SRUPa 2010 
Předseda SRUPa požádal nově zvoleného předsedu KR Jiřího Staňka, tiskovou mluvčí a 
zároveň nástěnkářku Adélu Myškovou, aby navrhnuly rozpočet potřebný pro svou činnost. 
Návrhy těchto rozpočtů budou zaslány předsednictvu do konce příštího týdne. 
 
7. Aktuální informace z UPa 
K tomuto bodu proběhla diskuze ohledně získávání vlastních finančních zdrojů SRUPa. 
Vojtěch Lichorobiec upozornil členy SRUPa, že na jiných univerzitách si studenti pořádají 
vlastní plesy a majálesy. K tomuto tématu proběhla rozsáhlá diskuze, zda by SRUPa byla 
schopná organizačně zvládnout tyto akce. Téma bude prodiskutováno i na dalším zasedání. 
 
Zuzana Kleprlíková informovala členy SRUPa, ohledné současných možností stravování v 
objektu na náměstí Legií. Studenti, kteří zde studují, upozorňují na špatné možnosti 
stravování. V následné diskuzi členové SRUPa konstatovali, že by bylo vhodné nejdříve 
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zveřejnit dotazník, který by zjistil zájem studentů o stravování, a posléze by doporučili další 
opatření. 
 
Veronika Jandorová informovala členy SRUPa o volbách do fakultního senátu na FZS, které 
proběhly 1. – 2. 3. 2010. Déle upozornila členy SRUPa na dřívější uzavření hodnocení výuky. 
Mělo být uzavřeno až 7. 3. 2010, ale již 5. 3. 2010 nebylo možné výuku hodnotit.  
 
Simona Krausová informovala o volbách do fakultního senátu FF, které budou probíhat 1. - 2. 
dubna 2010. Souběžně s nimi budou probíhat doplňující volby do AS UPa, do komory 
akademických pracovníků. 
   
8. Různé 
Předseda SRUPa navrhl, aby se na dalším zasedání SRUPa probrala problematika nové 
komise, která by řešila studijní záležitosti napříč všemi fakultami. 
 
Členové SRUPa informováni o schůzce předsednictva SRUPa s nově jmenovaným 
prorektorem pro vzdělávání a záležitosti studentů prof. Karlem Rýdlem. Pan prorektor s 
předsednictvem SRUPa prodiskutoval budoucí aktivity SRUPa a vyjádřil svou podporu 
s rozvíjením aktivit studentů UPa. 
 

 
9. Závěr. 
Předseda Michal Říha poděkoval všem přítomným za účast a zasedání SRUPa ukončil. 
 
 
Zapsala: Adéla Myšková 
 
 
Ověřila: Jana Vlčková  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Michal Říha v. r. 
Předseda SRUPa 
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